



**Discovery Kartika Plaza Hotel Meraih
Indonesia's Best Family Resort dari International Travel Awards 2018**



Discovery Kartika Plaza Hotel telah diumumkan sebagai pemenang Indonesia's Best Family Resort di penghargaan bergengsi International Travel Awards 2018. Pengumuman ini digelar pada 2 Februari 2019 di Dubai pada upacara Penghargaan Gala yang meriah. Dihadiri oleh lebih dari seribu profesional industri perjalanan, termasuk perwakilan dari semua genre dan perusahaan perjalanan liburan.

Tujuan dari penghargaan ini adalah untuk menciptakan kesadaran akan kualitas layanan yang sangat diperlukan yang disediakan dan menginspirasi kepercayaan para tamu dan mempertahankan pelanggan yang loyal. International Travel Awards dirancang secara unik untuk mengenali dan menghargai perusahaan-perusahaan dengan kinerja terbaik di semua industri perjalanan dan pariwisata, dan Discovery Kartika Plaza Hotel adalah salah satunya.

Sylvain Croise, General Manager Discovery Kartika Plaza Hotel, mengatakan *“With this award as Indonesia’s Best Family Resort, I am so proud of my entire team that their commitment of their hard work for high standard has been recognized and rewarded. I have no doubt that the team will continue their effort to reach the result quality service & facilities even further”*.

International Travel Awards adalah puncak pencapaian oleh sebuah perusahaan perhotelan dan pariwisata, yang menawarkan pengakuan besar untuk mendapatkan kehormatan para tamu dan industri pariwisata dari 120 negara. Memberikan penghargaan kepada para penyedia jasa industry perhotelan dan perjalanan pariwisata yang dipilih oleh konsumen, di lebih dari 100 kategori berbeda. Penghargaan utama yaitu untuk hotel, resor, suite, villa, agen pariwisata, agen perjalanan, objek wisata dan pemangku kepentingan pariwisata lainnya di seluruh dunia, untuk mencapai pengakuan resmi atas kerja keras mereka dan standar tinggi.

Tentang Discovery Kartika Plaza Hotel

Terletak di tepi pantai Kuta, Discovery Kartika Plaza adalah hotel bintang lima yang mewah dengan pemandangan tropis dan keindahan alam yang memikat berbaur dengan tradisi yang abadi.

Berada di oasis seluas 8 hektar dengan taman tropis yang rimbun, resor ini menawarkan berbagai pilihan dari 318 kamar termasuk suites dan villa tepi pantai yang mewah, pilihan makanan yang menginspirasi, tempat pernikahan di pantai, tempat meeting dan event yang luas, dan fasilitas rekreasi seperti Discovery Spa. Villa yang eksklusif terletak di sisi yang tersendiri dan menawarkan kenyamanan privasi dengan layanan pribadi.

CONTACT

Nurna Feritha Dwiati (Luna)

Marketing Communications Manager

Discovery Kartika Plaza Hotel

Jl. Kartika Plaza, South Kuta Beach 80361

Hp: +62 81 4642 4674/ +62 8180 222 5555

Tel: +62 361 2001300

Email: nurna@discoverykartikaplaza.com



**Discovery Kartika Plaza Hotel recognized as
Indonesia's Best Family Resort by International Travel Awards 2018**



Discovery Kartika Plaza Hotel has been announced as the winner of Best Family Resort in the prestigious International Travel Awards 2018. The announcement was made on 2 February 2019 in Dubai at a glamorous Gala Awards ceremony which attended by more than thousands of travel industry professionals, including representatives from all leisure travel genres and companies.

The objectives of this award are to create awareness of the indispensable service quality provided and inspire the confidence of guests and retain a loyal clientele. International Travel Awards is uniquely designed to recognize and reward the best performing companies in all travel and tourism industry, and Discovery Kartika Plaza Hotel is one of them.

Sylvain Croise, General Manager said *“With this award as Indonesia's Best Family Resort, I am so proud of my entire team that their commitment of their hard work for high standard has been*

recognized and rewarded. I have no doubt that the team will continue their effort to reach the result quality service & facilities even further”.

International Travel Awards is the pinnacle of achievement by a hotel and tourism company. Offers a great recognition for gaining the honor of guest and industry entrant from 120 countries, and by awarding hotels and hospitality services providers, as voted for by the consumers, travel and tourism trade professionals and hospitality industry professionals, across 100+ different categories of major awards for the hotel, resorts, suites, villas, tourism agencies, travel agents, tourist attraction and other tourism stakeholders around the world, to achieve official recognition of their hard work and high standards.

About Discovery Kartika Plaza Hotel

Located next to Kuta Beach, Discovery Kartika Plaza Hotel is a five star hotel with a tropical view collaborated with the traditional euphoria.

Being in the 8 ha oasis with a tropical park, this resort offer 318 rooms includes suites and luxurious villas, completed with many variants of food, inspiring meeting spaces and other facilities like swimming pool and spa. The exclusive villa is located in a private area which offers a relaxation and private service.

CONTACT

Nurna Feritha Dwiati (Luna)

Marketing Communications Manager

Discovery Kartika Plaza Hotel

Jl. Kartika Plaza, South Kuta Beach 80361

Hp: +62 81 4642 4674/ +62 8180 222 5555

Tel: +62 361 2001300

Email: nurna@discoverykartikaplaza.com



发现卡提卡广场酒店被 2018 年国际旅游大奖认可为印度尼西亚最佳家庭度假村



发现卡提卡广场酒店被宣布为 2018 年国际旅游大奖最佳家庭度假村的获胜者。官方声明于 2019 年 2 月 2 日在迪拜举行了一场魅力四射的颁奖典礼，有数千名旅游业专业人士出席，其中包括所有休闲旅游类型和公司的代表。

该奖项的目标是树立对所提供的必不可少的服务质量的认识，激发客人的信心，保持忠诚的客户。国际旅游奖是专门为表彰和奖励所有旅行行中表现最好的公司，而发现卡提卡广场酒店就是其中之一。

总经理西尔维恩クロス（Sylvain Croise）说：“这印度尼西亚最佳家庭度假村，我为我的整个团队感到骄傲，他们为了高标准而努力工作的承诺得到了认可和奖励。我毫不怀疑团队会继续努力，进一步达到优质服务和设施的效果”。

国际旅游大奖是一家酒店和旅游公司的最高成就。通过奖励酒店和酒店服务提供商，获得来自 120 个国家的客人和旅游业的荣誉，得了极大的认可，根据客人、旅游和旅游贸易专业和酒店专业内行的投票，在全球 100 多个不同类别的大奖、度假村、套房、别墅、旅游代理、旅行社、旅游景点和其他旅游利益相关者的主要奖项中，获得官方对他们的努力与高标准的认可。

发现卡提卡广场酒店背景

位于库塔海滩附近，发现卡提卡广场酒店是一家五星级酒店，热带景观与传统的愉悦感相结合。

该度假村面积 8 公顷绿洲配上热带公园，提供 318 间客房，包括套房和豪华别墅，配备多种多样的食物、令人振奋的会议空间和其他设施，如游泳池和 SPA 中心。独享别墅位于私人区域，提供休闲和私人服务。

CONTACT

Nurna Feritha Dwiati (Luna)

Marketing Communications Manager

Discovery Kartika Plaza Hotel

Jl. Kartika Plaza, South Kuta Beach 80361

Hp: +62 81 4642 4674/ +62 8180 222 5555

Tel: +62 361 2001300

Email: nurna@discoverykartikaplaaza.com



Discovery Kartika Plaza Hotel は

インドネシアのベストファミリーリゾートバイインターナショナルトラベルアワード
2018



すべてのレジャー旅行のジャンルや企業の代表者はディスカバリーカルティカプラザホテルは、名高いインターナショナルトラベルアワード 2018 でベストファミリーリゾートの受賞者として発表されました。

この賞の目的は、提供される不可欠なサービス品質についての認識を高め、ゲストの信頼を高め、忠実な顧客を維持することです。 International Travel Awards は、すべての旅行業界および観光業界で最高の業績を上げている企業を表彰および報奨するように独自に設計されており、Discovery Kartika Plaza Hotel もその 1 つです。

ゼネラルマネージャーのシルヴァン・クロワーズは、次のように述べています。チームが結果的に質の高いサービスと設備にさらに到達するために彼らの努力を続けることは疑いない

International Travel Awards は、ホテルと観光会社による傑出した成果です。120 カ国からのゲストおよび業界の参加者の名誉を獲得し、消費者、旅行業界および観光業界の専門家ならびにホスピタリティ業界の専門家から選ばれた 100 以上の主要カテゴリーの賞を受賞することで高い評価を得ています。ホテル、リゾート、スイート、ヴィラ、旅行代理店、観光名所、その他世界中の観光関係者のための賞を受賞し、彼らの猛烈な努力と高い基準の公認を達成しました。

About Discovery Kartika Plaza Hotel

Discovery Kartika Plaza Hotel は、クタビーチの隣に位置する 5 つ星ホテルで、トロピカルビューと伝統的な幸福感を組み合わせています。

トロピカルパークのある 8 ヘクタールのオアシスにあるこのリゾートは、スイートや豪華なヴィラを含む 318 室の客室を提供しています。高級ヴィラは、リラックスとプライベートなサービスを提供するプライベートエリアにあります。

CONTACT

Nurna Feritha Dwiati (Luna)

Marketing Communications Manager

Discovery Kartika Plaza Hotel

Jl. Kartika Plaza, South Kuta Beach 80361

Hp: +62 81 4642 4674/ +62 8180 222 5555

Tel: +62 361 2001300

Email: nurna@discoverykartikaplaza.com